
Referat fra første møtet i LAMU i 2018, 9. april.  

 

Tilstede: Karl Kallhovd, Karsten Aase-Nilsen, Anne Karine Håbu og Camilla Cecilie Wenn 

Stina Mosling var forhindret fra å møte. 

 

Møtet var det første i 2018. 

Det er nye medlemmer i LAMU i år fra VO.  Nyvalgte VO Anne Håbu og Camilla C. Wenn er 

representanter fra de ansatte.  

Karl går inn i LAMU og overtar etter Karsten, som skal slutte i sin stilling.  

Anne påpekte feil som er gjort ved utnevningen av henne som lokalt hovedverneombud. 

Utnevningen blir stående.  

Arbeidsgiver og arbeidstagere veksler på annet vært år om å lede møtene og i avstemmingssaker har 

lederskapet dobbeltstemme. 

Forumet hadde ingen saksliste til sitt møte da det først og fremst var et møte for å snakke litt løst 

omkring HMS-ordningens systemer og rutiner og om VO-rollen. 

LAMU gikk gjennom referatet fra møtet 11. desember 2017 og snakket litt om sakene.  

Link til «Sikre sider» og «Si fra», skal inn på nettsiden vår, slik at de blir enklere å finne fram til 

adressene.  Jan tar kontakt med Ingvild Solberg Andreassen for å få utført dette. 

Nyvalgt VO, Ellen Marie Næss, overtar etter Ralf Snotins og går inn som VO-budenes representant  i 

nytt Vikingtidsmuseums-prosjektet. 

 

 

Jan S Jensen 

28.05.18 

 

 

 


